2024 主日崇拜事奉輪值同工

F	2027 1 7 7 7 7 1 1 1 1 1 1				
	本週主日 This Sunday 12/29/2024	下週主日 Next Sunday 1/5/2025			
中文主席 English Presider	宋保軍	馬曉敏			
中文講員 English Speaker	Pastor Martin	Pastor Martin			
翻譯 Interpreter	方 向	胡子萍			
中文司琴 Pianist	Kaytlin	羅鳳玲			
中文招待 Ushers	孫 強,張 欣	Santos,董红果,杜 娟			
音響/投影 Audio Engineer/PPT	陳兢一/单永衛	劉砥中/徐慧君			
托兒 Nursery	姚慧敏	李玉華			
圖書館 Library	张超英	张超英			
分菜同工	徐慧君,李俊麗	于 溢,孔維秀			
Lunch Serving	盧利静,陳 瑛	阮仁華,Sunny Yue			
清潔同工 Cleaning	Shawn, 張 毅	Santos, 鲁 锋			
保安 Security	宋保軍	李允誠			
週二 Tuesday 10:00AM	姐妹園契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)				
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting (ZOOM Meeting ID: <u>321-971-546</u>)				
週五/週六 Fri./Sat. Night	家庭小組查經 Family Bible Study				

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Nov. Income	Nov. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$8, 180. 00	\$23, 714. 00	\$13, 214. 81	\$ 14, 254. 94
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$1,040.00	\$3, 165. 00	\$2, 065. 00	\$0.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

Monthly Verses - 十二月份 December, 2024: 每月背诵经文

那天使對他們說:不要懼怕!我報給你們大喜的信息,是關乎萬民的:因今 天在大衛的城裡, 為你們生了救主, 就是主基督。你們要看見一個嬰孩, 包 著布, 臥在馬槽裡, 那就是記號了。(路加福音 Luke 2: 10-12) 當用各樣的智慧。把基督的道理豐豐富富的存在心裡。用詩章、頌詞、靈歌。 彼此教導, 互相勸戒, 心被恩感, 歌頌神。(哥羅西書 Colossian 3: 16)

英語牧師 English Pastor			
Martin Stidham			
Tel: (312) 622-3447			
stidmart@outlook.com			

長老 Elder 張文迪 Wen-Dvi Chang Tel: (918) 252-4886 wendyiandlouise@gmail.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

以爱連接、與神、家庭、教會和世界建立更深的關係 Connect with love, to build a deeper relationship with God. Family, the Church and the world.

聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

十二月二十九日 December 29, 2024

10:45AM - 12:20PM

主席 Presider: 宋保軍

司琴 Pianist: Kaytlin

講員 Speaker: 馬丁牧师 Pastor Martin

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩篇 Psalm 150: 1-2. 6 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神, 主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 頌讚 Hymns 眾立 All 14 荣耀大君王 0 Worship the King 196 信主齊來頌主 Come Christians, Join to Sing 祈祷 Invocation 主席 Presider

頌讚 Hymns 眾立 All 主、請說 Speak, 0 Lord 讀經 Scripture Reading Hebrews 希伯来書 4:12-13 眾坐 Congregation 諮道 我們必須回應的神 馬丁牧师 Sermon THE GOD WE MUST ANSWER Pastor Martin 回應/奉獻 Response/Offering 主席 Presider

509 以何献主 What Can I give to Jesus

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 每月经文 Monthly Verses

主席 Presider 主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction

馬丁牧師 Pastor Martin

阿們頌 Amen Praise 默禱 Silent Praver

眾立 Congregation 眾坐 Congregation

殿前代禱 Altar Prayer

祷告團 Prayer Team

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神赐福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (1/5) 是元旦聯合主日崇拜早上 10: 45 開始,同時也有線上直播。請預備心參加。中英成人主日學,青少年主日學,兒童崇拜將在 9: 30AM 開始,請留意。教會鼓勵全家人可以坐在一起敬拜。
- 3.下週禱告會會和跨年禱告一起舉行,在週二晚上(12/31)在教會舉行。請預留時間參加。
- 4. 教會年終跨年禱告聚會將於 12/31 晚上 6:30 PM 以火鍋聚餐開始。請大家預留時間參加,一起感恩跨年和倒數。請向李允誠弟兄登記出席人數,好預備主食材料,謝謝。
- 5. 英語會話班第二期為期8週的課程將於1月12日開始。上課時間為1月12日至4月6日,每週日下午1:00-2:15。

祷告事項:

- 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力。為龍健弟兄夫婦 1/17-19 來訪禱告,求神引導及預備。
- 2. 為 2025 年 教會主題禱告:"裝備信徒以神為中心的生命。
- 3. 為明年的執事團隊人選禱告, 求神預備並感動弟兄們回應神的呼召, 參與這服事。
- 4. 請為教會各小組團契代禱, 求神帶領弟兄姐妹踴躍參與, 並加強在信仰及人際關係上的成長。
- 5.繼續為教會的兒童和青少年事工禱告,求神預備合適的同工來帶領這事工。
- 6. 為彥廷弟兄與家人在紐約州奧爾巴尼安頓下來禱告。
- 7. 為武淑菊姐妹姊妹與癌症的鬥爭禱告, 祈求神赐她勇氣、力量和醫治。
- 8. 請繼續為 Paula 和她的女兒 Sherri & Lily 適應這裡的新生活代禱, 並求神賜給他們所需用的一切。
- 9.繼續禱告求神安慰軍梅姊妹,她的父親去世了。她的丈夫晉東弟兄將於下週回家, 為他們的遠距離關係祈禱。為 Phoenix 在洗禮後在基督裡成長禱告。
- 10. 感謝主保守 Gabriel 拔智慧齒手術順利。
- 11. 為弟兄姐妹們在 2025 年能參與一年讀經計劃來禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless them and those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (1/5) we will have combined New Year service start at 10:45 AM. Live stream is also available. Please join us. Adults and youth Sunday school plus Children worship starts at 9:30 AM, Pleas take note of the start time. We encourage teens and children to sit with their parents as families during worship time.
- 3. Our church this week prayer meeting will be combined with New Yea eve prayer in person at church on Tuesday night (12/31). Please join us in prayer.
- 4. Our annual year end new year celebration and prayer meeting will start at 6:30 PM on 12/31 with hot pot dinner. Please reserve time and come out to celebrate together and count down. Please register with brother Yung Lee for headcount so that we know how much food we will need.

5. English Conversation Class - Our 2nd 8-week session will begin January 12th. It will continue from the 1st session. We will also be learning about idioms. The session will be January 12th – April 6th each Sunday from 1:00 – 2:15 p.m.

Prayer Items:

- 1. Pray for the Pastoral Search Committee. We will be hosting Brother Long Jian and his family Jan. 17-19. Pray as we get to know them and seek the Lord's will together.
- 2. Pray for 2025 church theme: "Equipping believers in God-centered Life."
- 3. Pray for the 2025 Deacon board members. May God provide willing brothers to serve in this capacity.
- 4. Pray that our Cell groups will help people will grow in their faith, that relationships will be strengthened, and new people will attend in 2025.
- 5. Please pray for our church's children and youth ministry and ask God to provide us brothers or sisters to lead and serve in this ministry.
- 6. Pray for Brother Yen-Ting as he settles in with his family in Albany, NY.
- 7. Remember Sister Susan Kao in her battle with cancer. Pray for courage, strength, and God's healing.
- 8. Continue to pray for Paula and her daughters, Sherrie & Lily as they adjust to a new life here.
- 9. Continue to pray for God's comfort on Sister Junmei following the loss of her father. Her husband, Jack, returns home next week. Pray for them in their long-distance relationship. Pray for Phoenix as she grows in Christ following her baptism.
- 10. Give thanks to the Lord for the smooth Gabriel's wisdom tooth extraction.
- 11. Pray that our brothers and sisters will join church bible reading plan in 2025.

講道大綱 Sermon Outlines:

- 1. HIS WORD THAT PENETRATES OUR HEARTS 祂的話語深入我們的心
 - A. BECAUSE IT IS DYNAMIC LIVING & ACTIVE
 - 因為神的話是動態的-生氣勃勃、活躍的
 - B. BECAUSE IT IS LIKE AN ULTRA-SHARP SWORD
 - 因為神的話就像一把超鋒利的劍
 - C. BECAUSE IT JUDGES US SO PERFECTLY
 - 因為神的話對我們的判斷是如此完美
- 2. HIS GAZE IS INESCAPABLE 祂的目光是無法迴避的
- 3. HIS JUDGMENT IS UNAVOIDABLE 祂的审判是无可避免的